
Trzydziesta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 28 marca 2014 r. 

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XXX/ 2014 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 marca 2014 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 13
48

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Krzysztof Skiba 

2. Grzegorz Wasiutyński 

3. Marek Rutka 

4. Andrzej Górzyński 

 

co stanowi – 73,33% 
 

 

Obrady XXX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, sołtysów i wszystkich gości 

obecnych na sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 10 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta i 

gminy, Radnych Rady Powiatu 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- ja chcę zgłosić zmianę do porządku obrad a mianowicie wprowadzić 

uchwałę, która została przygotowana jak na posiedzeniu komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i 

Spraw Socjalnych Radny pan Marek Rutka złożył rezygnację z członkostwa w tej komisji. 

 

Przewodniczący obrad- kto z radnych  jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie odwołania ze 

składu Komisji Oświaty Zdrowia Kultury i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej Trzcinisku-Zdroju. 
 
- za- 11- głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została przyjęta do porządku obrad. Innych 

wniosków nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek 

obrad po zmianie. 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Sprawozdanie z realizacji w roku 2013Programu współpracy Gminy Trzcińsko-Zdrój z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej w Stołecznej. (druk nr 
XXX/337/2014); 
2. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. (druk nr XXX/338/2014); 
3. w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój środków stanowiących 
fundusz sołecki. (druk nr XXX/339/2014); 
4. w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na działce oznaczonej numerem 
geodezyjnym 180/2, położonej w obrębie nr 1 w Trzcińsku-Zdroju, stanowiącej własność 
Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXX/340/2014); 
5. w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2014 roku. (druk nr 
XXX/341/2014); 
6. w sprawie odwołania ze składu Komisji Oświaty Zdrowia Kultury i Spraw Socjalnych 
Rady Miejskiej Trzcinisku-Zdroju. (druk nr XXX/342/2014); 
 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy.
 

 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Sprawozdanie z realizacji w roku 2013 Programu współpracy 

Gminy Trzcińsko-Zdrój z organizacjami pozarządowymi 
 

Informacje przedstawił Zastępca Burmistrza pan Józef Szott– stanowi załącznik Nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęło 

pismo od mieszkańców sołectwa Strzeszów w sprawie drogi Radni otrzymali to na tablety. Brałem 

udział w dwóch spotkaniach pierwsze to w sprawie funduszu sołeckiego z sołtysami i podczas 

uroczystości z okazji 10-lecia nadania imienia Gimnazjum w Góralicach.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
 

Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowi 

załącznik  Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Sołtys Wojciech Salski- zapytał czy kontrola była tylko finansowa, czy też z działalności komisji. 

Bo chciałem się dowiedzieć jakie zadania ma ta komisja. 

 

Przewodniczący obrad- to o co pan pyta jest w programie komisji co uchwala corocznie Rada. 

 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej pani Anna Chyjek- odpowiedziała, że finansowa. 
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Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący obrad- czy są zapytania i interpelacje. 

 

Radny pan Robert Kowalski- chciałbym się dowiedzieć bardziej szczegółowo o tej drodze w 

Strzeszowie i jaki jest plan naprawy tej drogi? 

 

Interpelacji więcej nie zgłoszono. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- Odpowiedz będzie pisemna. 

 

Do punktu VII.1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej 

Szkole Podstawowej w Stołecznej. (druk nr XXX/337/2014); 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- do Burmistrza wpłynął 

wniosek o nadanie imienia dla Szkoły Podstawowej w Stołecznej, było to wybrane w plebiscycie 

w szkole i stąd uchwała. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- dlaczego takie imię zostało wybrane, czy inne były propozycje. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stołecznej pani Wanda Angowska- było wiele imion i wśród 

tych wybrano imię Kawalerów Orderu Uśmiechu są to ludzie którzy szerzą dobro miłość i 

wzajemna życzliwość miedzy ludźmi i uczniowie i rodzice i grono pedagogiczne stwierdziło ze dla 

takich uczniów  tym wieku będzie to najlepszy wzorzec.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 337/2014 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 
 

 Do punktu VII.2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania. (druk nr XXX/338/2014); 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zbliżają się wybory do 

parlamentu Europejskiego a na naszym terenie jest Dom Pomocy Społecznej i należy podjąć 

uchwałę o wyodrębnienie obwodu głosowania dla mieszkańców DPS. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 338/2014 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie 

Gminy Trzcińsko-Zdrój środków stanowiących fundusz sołecki. (druk nr 

XXX/339/2014); 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- wyodrębnienie w budżecie 

Gminy funduszu sołeckiego, do 31 marca Rada powinna podjąć uchwałę o funduszu sołeckim 

odbyło się spotkanie z sołtysami omówiliśmy zasady i zdecydowaliśmy by wprowadzić fundusz 

sołecki. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 339/2014 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII.4. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności 

przesyłu na działce oznaczonej numerem geodezyjnym 180/2, położonej w 

obrębie nr 1 w Trzcińsku-Zdroju, stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-

Zdrój. (druk nr XXX/340/2014); 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to służebność odpłatna 

dla Enea, bo będą prowadzili kable pod ziemią. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 340/2014 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
o godzinie 13 

40
 – wyszedł radny pan Zbigniew Wiśniewski- stan radnych na Sali 10 osób. 

 

Do punktu VII.5. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcińsko-Zdrój w 2014 roku. (druk nr XXX/341/2014); 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi jest przyjmowany, co roku. Nie wiele bezdomności jest na terenie naszej 

Gminy, ale taki program musimy przyjąć, ale radzimy to sobie tak, ze mamy zlecenia dla 

weterynarza, który leczy te zwierzęta i przekazane dla osób, które chcą je adoptować lub 

przekazujemy do schronisk. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy przewidujemy podpisanie umowy do odławiania zwierząt 

bezdomnych bo jest to duży problem zwłaszcza na wsiach. Czy istnieją narzędzia by 

zdyscyplinować mieszkańców którzy wypuszczają zwierzęta nocą na wieś. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- my staramy się odławiać zwierzęta we własnym zakresie. 

To pozwala nam uniknąć kosztów. Jeśli chodzi o telefon to na terenie Gminy od tych spraw jest 
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pani Wiśniewska. Jeśli chodzi o sprawę przymusu o to żeby nie wypuszczać psa najlepszą metodą 

jest przeprowadzenie edukacji społecznej. 

 

Radny pan Robert Kowalski- jest to potrzebne pani Wiśniewski tylko w tygodniu w godzinach 

pracy. 

 

Radca Prawny pan Sławomir Machowicz- pozostawienie zwierzęcia bez opieki jest 

wykroczeniem a może być nawet przestępstwem i jest to ścigane na zgłoszenie. Czyli należy to 

zgłaszać na policję. Może być pożyteczne zdjęcie psa na wolności i za ogrodzeniem. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 341/2014 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII.6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu Komisji 

Oświaty Zdrowia Kultury i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej Trzcinisku-

Zdroju. (druk nr XXX/342/2014); 
 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący obrad- na komisji Oświaty 26 marca radny Marek 

Rutka złożył rezygnację z komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych i to zostało 

zaprotokołowane. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XXX/ 342/2014 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na ostatniej sesji były interpelacje i radni otrzymali odpowiedz. 

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- proszę czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Radny powiatu pan Piotr Bugajski- jako członek rady powiatu powziąłem informację iż na 

terenie naszej gminy zostanie zorganizowana Biała sobota nie wiemy jeszcze jacy lekarze będą na 

tym dyżurze wszystkie szczegóły zostaną podane w późniejszym terminie. 
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Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 13 
48

– Przewodniczący obrad zamknął XXX sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


